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ČESKO: V sobotu proběhla na Staroměstském náměstí manifestace podpory Ukrajiny v
jejím boji proti Rusku. Na náměstí se sešly tisíce lidí, vystoupila řada řečníků včetně našich
nejvyšší představitelů. Akce byla materiálně i mediálně řádně vyfutrovaná, sociální sítě
přetékaly příspěvky, včetně těch, že brzy bude Ukrajina i tady u nás a ti, kterým se to
nelíbí, se budou balit. Ale jinak to bylo další zcela české shromáždění – nikomu se nic
nestalo, nehořelo jediné auto a nebyla rozbita jediná výloha a netekla krev.

Ti, kteří nesouhlasí se současnou vládní proukrajinskou politikou nepřišli ani pískat ani provokovat.
Nemají to zapotřebí.

Řečníci na pódiu byli poměrně monotónní. Zazněly všechny morální důvody k podpoře Ukrajiny,
stejně tak pršely morální odsudky zlého ruského agresora a od přítomných se očekávalo, že budou
osvědčovat věrnost evropským civilizačním hodnotám, bylo nutné se semknout, sjednotit, odmítnout
vše ruské, až z toho zřetelně čišela ta pachuť, že Ukrajina v konfliktu nevítězí.

Petr Pavel to řekl naprosto jasně. Rusové vyrábějí sto padesát tanků měsíčně a v Evropě se od
začátku války nevyrobil ještě ani jeden. Rusko přešlo na válečnou výrobu a chrlí dělostřeleckou
munici ve velkém. Evropa s něčím podobným teprve začala a i když své plány naplní, stejně to bude o
dost menší výroba, než jakou už má Rusko teď.

Vůbec, z celého toho shromáždění už příliš křičeli ukrajinští mrtví. Optimismus Ondřeje Vetchého z
pódia byl v médiích průběžně překrýván špatnými zprávami z fronty a pochmurnými předpověďmi
různých vojenských analytiků. Včetně toho, že Petr Pavel podpořil odvody do armády…
administrativní odvody…, ať už to znamená cokoliv.

Poláci navíc vysypávají ukrajinské obilí a dnes se v Bruseli očekává další protest zemědělců, takže
kolem ojrobudov dávají ostnatý drát, aby se tam Výborný vůbec dostal na svoje jednání, ke kterému
má od agrárníka Jana Doležala a svazáka Martina Pýchy mandát vyjádřený jízdou hodných traktorů.
V úterý budou zemědělci, co dali svým protestem vládě důvěru, koukat jako vrány.

A já se všech těch mediálních hvězd i eurohodnotných politků musí zeptat… To jste sakra nevěděli už
před rokem? Nevěděli jste, že Rusko se nehroutí, naopak sílí, přechází na válečnou výrobu a zvyšuje
svou diplomatickou ofenzívu v Asii a zemích globálního Jihu? Nevěděli jste, že si poradilo se
sankcemi a nemá nedostatek ani surovin ani čipů?

Proč před rokem Leyenová tvrdila, že Rusové musejí rabovat ukrajinské pračky?

To jste nevěděli, že Rusové dostávají drony z Íránu a koncern Kalašnikov staví linky na výrobu
Lancetů? Nevěděli jste, že přes Kazachstán či Arménii chodí do Ruska vše potřebné ze Západu,
včetně ajfounů a podobných hračiček? Nevěděli jste, že Turek to hraje na obě strany a dělá to velmi
dobře? Nevěděli jste, že Čína Rusko nenechá padnout, protože jí ohromně vyhovuje, že Amerika
utrácí prachy v ukrajinské korupční černé díře, místo aby vyzbrojovala Taiwan?

To jste nevěděli, že Ruská armáda je větší a silnější než před začátkem konfliktu?

My jsme to věděli… Už rok to meldujeme a vy tomu říkáte dezinformace. Teď to natvrdo řekl i
generálprezident. Rusko neslábne. Petr Drulák by dodal, že podporou Ukrajiny a odmítáním
(nespravedlivého) míru jsme donutili Rusko, aby zesílilo. Ale bohužel, všechny morální předpoklady k

https://cz24.news/vidlak-pred-rokem-jste-to-nevedeli/


ukrajinskému vítězství nebyly vyfutrovány patřičným klackem, díky kterému by Ukrajina doopravdy
mohla zvítězit. Donutili jsme Rusko, aby se pustilo do znovuvybudování armády, která nebude
připravena na minulou válku, ale na tu současnou. Donutili jsme Rusko, aby si vyhrnulo rukávy a
našlo si nové zdroje, kamarády i zákazníky.

Rok vám říkáme, že se děje přesně to, o čem mluvil váš nejoblíbenější bojovník proti komunismu,
Petr Pavel.

Co s tím hodláte dělat? Nic. Místo aby se vysoké pece rozhořivaly, tak zhasínají. Místo aby
ekonomika šla nahoru, tak klesá. Místo, aby se podnikání zjednodušovalo a byla uvolněna tvořivá síla
obyvatelstva, zakazuje se vlastně úplně všechno. Umíte požadovat rituály věrnosti, ale neumíte si
vynutit dodržování vlastních sankcí. Jste schopni morálních odsudků nepřítele a vyzdvihování
vlastních hodnotových kvalit, ale nic z toho se neprojevuje v kvalitě ani v kvantitě frontového
materiálu.

Nasvícením památek ovšem vítězství nepřiblížíte. Semknutím nedosáhnete válečné výroby.
Nedokážete se zbavit ani toho grýndýlového parazita, který i přes dva roky války proti mongoloidním
hordám stále vyžaduje větší zdroje a víc peněz. Nejste schopni ani toho nejjednoduššího a
nejzákladnějšího správného rozhodnutí – poslat grýndýl na smetiště dějin. Místo toho podvazujete
hospodářství o to vyššími daněmi a škrty v sociální oblasti.

Putin to všechno viděl… Viděl vraždící vánoční kamiony, viděl hromadná novoroční migrační
znásilnění, viděl teroristické útoky, nehlídané hranice, viděl rozhodnutí o vypínání jaderných
elektráren. Viděl mnohaleté mediální lhaní, viděl hon na dezinformátory, kteří mluvili pravdu… Viděl,
jak se v různých barvách nasvěcuje Brandenburská brána a věděl, že prostě může.

Všechno, co Petr Pavel v sobotu řekl, to věděl už v době, kdy byl zvolen za prezidenta. Všechno, co se
dneska píše v majnstrýmu o problémech ukrajinské armády, to bylo známo už před rokem. Akorát to
bylo jen na Telegramu a na dezolátských webech. Už před rokem lhali, až se jim od huby prášilo.
Umějí už jen morální kategorie. Ostatně, i z toho důvodu spustili tu ukrajinskou protiofenzívu, jakou
svět neviděl.

Vládnou nám lháři a manipulátoři. Podle toho to také dopadne. Bez ohledu na to, že se dnes mají v
Paříži radit, co dál s Ukrajinou.
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